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Abstract (en)
[origin: WO9110795A1] A lock system has lock cylinders (5) in which the rotor (9) is lodged as usual in the cylinder housing, (11) as well as lock
cylinders (6) in which the rotor (10) is rotated through 180 about its longitudinal axis relative to the other rotors (9). The security keys for the lock
system are flat keys and not turning keys and, in the event that these are priority keys, have two completely independent key codes. The invention
also provides a further possibility for increasing the number of variations of the lock and thus for increasing its security.

Abstract (fr)
Dispositif de fermeture présentant des cylindres de fermeture (5) dans lesquels la partie rotative (9) est située de la fagon habituelle dans le bati
du cylindre (11), et comportant de plus, des cylindres de fermeture (6) dans lesquels la partie rotative (10) est tournée a 180° autour de son axe
longitudinal par rapport aux autres parties rotatives (9) susnommeées. Les clés de sécurité correspondantes sont des clés plates et des clés non
tournantes possédant, lorsqu'il s'agit de clés principales, deux codes de fermeture totalement indépendants I'un de l'autre. L'invention met en valeur
une possibilité supplémentaire d'augmenter les variations de fermeture et, de ce fait, la sécurité de fermeture.
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